
Protokół Nr XXIII/2021 

z Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego 

odbytej w dniu 24 marca 2021 r. 

 

XXIII Sesja Rady Powiatu Grudziądzkiego rozpoczęła się o godzinie 11:00. 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.) obrady odbyły 

się w trybie zdalnym, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek prowadziła sesję z Sali 

konferencyjnej nr 1 Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

Na podstawie §18 ust. 3 Statutu Powiatu Grudziądzkiego Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek otworzyła obrady wypowiadając słowa „otwieram obrady XXIII Sesji Rady 

Powiatu Grudziądzkiego”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzen Dembek powitała Radnych Powiatu Grudziądzkiego, 

w tym Starostę Grudziądzkiego p. Adama Olejnika i Wicestarostę p. Jana Kowarowskiego, a także 

Skarbnika Powiatu p. Grażynę Kalitę oraz pracowników Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, 

biorących udział w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, że w Sesji 

uczestniczy 17 na 17 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady 

Powiatu Grudziądzkiego. 

Lista radnych obecnych na XXIII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji w dniu 24 marca 2021 

roku stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przedstawiła porządek obrad Sesji i przystąpiła do głosowania, w wyniku którego Radni Powiatu 

jednogłośnie przyjęli porządek obrad. W głosowaniu brało udział 17 Radnych: tj.: p. Marek Czarnuch, 

p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz 

Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Jan Kowarowski, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, 

p. Bożena Maj, p. Grzegorz Masiota, p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, 

p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska.  

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego w dniu 24 marca 2021 r. stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 
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Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że protokół 

z XXII Sesji Rady Powiatu był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu oraz opublikowany 

na stronie internetowej Powiatu Grudziądzkiego i do chwili obecnej nie zostały zgłoszone żadne uwagi 

ani poprawki. W związku z tym przystąpiła do głosowania, w wyniku którego protokół z XXII Sesji 

Rady Powiatu został jednogłośnie przyjęty przez 17 Radnych, tj.: p. Marka Czarnuch, p. Marzenę 

Dembek, p. Barbarę Dobek, p. Marcina Dziadzio, p. Mirosława Guzowskiego, p. Tomasza 

Kaliszewskiego, p. Krzysztofa Klucznika, p. Jana Kowarowskiego, p. Mieczysława Kucharskiego, 

p. Zofię Laskowską, p. Bożenę Maj, p. Grzegorza Masiotę, p. Bożenę Nadworną, p. Adama Olejnika, 

p. Jerzego Wołoszyna, p. Aleksandra Zadykowicza oraz p. Grażynę Zielińską.  

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła Starostę p. Adama 

Olejnika o przedstawienie informacji o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między Sesjami 

Rady Powiatu i sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

Starosta p. Adam Olejnik przedstawił informację o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres 

między XXI a XXII Sesją Rady Powiatu Grudziądzkiego oraz złożył sprawozdanie z wykonania uchwał 

Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do przedstawionej powyżej informacji, w związku z czym: 

Radna p. Bożena Nadworna poprosiła o informacje na temat: 

1) Sytuacji w Regionalnym Szpitalu Specjalistycznym im. dr. Wł. Biegańskiego w Grudziądzu w 

obliczu panującej pandemii wirusa Covid-19. 

Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił, że ogólna sytuacja finansowa w Regionalnym Szpitalu 

Specjalistycznym im. dr. Wł. Biegańskiego w Grudziądzu poprawiła się, natomiast problemem są braki 

kadrowe. 

2) Trasy przebiegu obwodnicy Radzynia Chełmińskiego. 

Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że inwestycja budowy obwodnicy Radzynia Chełmińskiego musi 

być poprzedzona wykonaniem Studium Techniczno – Ekonomiczno – Środowiskowego, aby wytyczyć 

możliwe trasy przebiegu ww. obwodnicy. Dodał, że następnie przystąpi się do dalszych prac 

projektowych, czyli planowania konkretnej trasy przebiegu drogi. 

Radna p. Grażyna Zielińska zapytała, czy wszyscy pracownicy Regionalnego Szpitala 

Specjalistycznego im. dr. Wł. Biegańskiego w Grudziądzu zostali zaszczepieni przeciwko Covid-19. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, ze Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Wł. 

Biegańskiego w Grudziądzu poinformował go o zakończonej akcji szczepień wśród pracowników 

szpitala. 
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Informacja o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między XXII a XXIII Sesją Rady Powiatu 

Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W związku z problemem z połączeniem internetowym Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek poprosiła Wiceprzewodniczącego p. Jerzego Wołoszyna o poprowadzenie obrad 

do czasu naprawy problemu. 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn poprosił Naczelnika Wydziału 

Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwestra Górasa o przedstawienie „Analizy 

rocznej za 2020 rok o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim i wynikach pracy 

Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu”. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwester Góras 

przedstawił „Analizę roczną za 2020 rok o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim 

i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek ponownie dołączyła do posiedzenia i zapytała, 

czy radni zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionej „Analizy rocznej za 2020 rok o stanie 

bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji 

w Grudziądzu”. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zapytał gdzie mieści się Posterunek 

Policji w Grucie. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwester Góras 

odpowiedział, że posterunek jest umiejscowiony w Ośrodku Pomocy Społecznej w Grucie. 

Radny p. Marcin Dziadzio poprosił o doprecyzowanie informacji zawartych w tabeli Dochodzenia 

i Śledztwa wszczęte w kategorii gwałtów. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwester Góras odparł, 

że w powyższej tabeli zawarte są informacje o wszystkich przestępstwach wszczętych w wyniku 

zawiadomień. Dodał, że w toku prowadzonych czynności stwierdza się następnie, czy zaistniało 

przestępstwo. Wskazał, że w poprzednim roku zostało zgłoszonych 13 zawiadomień o gwałtach, 

natomiast 2 zostały stwierdzone. 

Radny p. Marcin Dziadzio poprosił o informacje dotyczące czasu reakcji na zgłoszenie przestępstwa. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwester Góras odparł, 

że czas reakcji na zdarzenia pilne jest krótszy niż na zdarzenia zwykle, z uwagi na możliwe zagrożenie 

życia. 

Radna p. Grażyna Zielińska zapytała, czy odnotowuje się wzrost interwencji w czasie pandemii. 
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Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwester Góras 

odpowiedział, że ilość zgłoszeń jest zdecydowanie mniejsza. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy w Powiecie Grudziądzkim były 

nakładane kary za nieprzestrzeganie zasad kwarantanny. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu p. Sylwester Góras odparł, że 

kilkukrotnie zostały skierowane wnioski do sądu o ukaranie osób nieprzestrzegających kwarantanny. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek podziękowała Naczelnikowi Wydziału Prewencji 

p. Sylwestrowi Górasowi za udział w Sesji Rady Powiatu oraz stwierdziła, że „ Analiza roczna za 2020 

rok o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim i wynikach pracy Komendy Miejskiej 

Policji w Grudziądzu” została przyjęta przez Radę Powiatu Grudziądzkiego. 

Analiza roczna za 2020 rok o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim i wynikach pracy 

Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek wskazała, że „Informacja 

o stanie przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej w Grudziądzu i jej zwalczaniu za rok 

2020.” była szeroko omawiana na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu. W związku z tym 

zapytała, czy Radni wznoszą dalsze pytania lub uwagi do powyższej informacji. 

Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że na terenie Powiatu Grudziądzkiego działają dwie 

Prokuratury, gdyż Miasto i Gmina Radzyn Chełmiński podlega Prokuraturze Rejonowej w Wąbrzeźnie. 

Dodał, że sprawozdanie z ww. prokuratury wpłynęło do Starostwa Powiatowego i Radni mogą zapoznać 

się z jego treścią oraz w razie potrzeby sformułować pytania do Prokuratora Generalnego w Wąbrzeźnie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek dodała, że przedmiotowe sprawozdanie jest 

dostępne dla Radnych w formie elektronicznej.  

Wobec braku dalszych uwag Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, 

że „Informacja o stanie przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej w Grudziądzu 

i jej zwalczaniu za rok 2020” została przyjęta przez Radę Powiatu Grudziądzkiego. 

Informacja o stanie przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej w Grudziądzu 

i jej zwalczaniu za rok 2020 stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła przedstawiciela 

Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Grudziądzu brygadiera p. Pawła Stachowicza 

o przedstawienie informacji o „Stanie ochrony przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego (analiza 

zabezpieczenia operacyjnego) w roku 2020”. 
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Brygadier p. Paweł Stachowicz przedstawił informację o „Stanie ochrony przeciwpożarowej powiatu 

grudziądzkiego (analiza zabezpieczenia operacyjnego) w roku 2020”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do przedstawionej informacji o „Stanie ochrony przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego (analiza 

zabezpieczenia operacyjnego) w roku 2020”. 

Radna p. Grażyna Zielińska zapytała czy Państwowa Straż Pożarna w Grudziądzu wspomaga 

Regionalny Szpital Specjalistyczny w Grudziądzu w związku z pandemią wirusa COVID-19. 

Do obrad dołączył Komendant PSP p. Robert Gutowski i poinformował, że jeden strażak został 

oddelegowany do pracy w szpitalu. 

Sekretarz p. Dorota Kaczorowska podziękowała pracownikom Państwowej Straży Pożarnej 

w Grudziądzu za pomoc w usunięciu śniegu zalegającego na dachu budynku Starostwa Powiatowego. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, 

że dokument pn. „Stan ochrony przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego (analiza zabezpieczenia 

operacyjnego) w roku 2020” został przyjęty przez Radę Powiatu Grudziądzkiego. 

Stan ochrony przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego (analiza zabezpieczenia operacyjnego) w roku 

2020 stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

Przechodząc do kolejnych punktów obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

wskazała, że informacje o działalności poszczególnych Komisji Rady Powiatu były szeroko omawiane 

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu. W związku z tym zapytała, czy Radni wznoszą dalsze 

pytania lub uwagi do .powyższych informacji. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, że „Informacja 

o działalności Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa w 2020 roku”, 

„Informacja o działalności Komisji polityki społecznej w 2020 roku”, „Informacja o działalności 

Komisji rewizyjnej w 2020 roku” oraz „Informacja o działalności Komisji skarg, wniosków i petycji 

w 2020 roku zostały przyjęte przez Rade Powiatu Grudziądzkiego. 

Informacja o działalności Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa w 2020 roku 

stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

Informacja o działalności Komisji polityki społecznej w 2020 roku stanowi załącznik numer 

8 do protokołu. 

Informacja o działalności Komisji rewizyjnej w 2020 roku stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

Informacja o działalności Komisji skarg, wniosków i petycji w 2020 roku stanowi załącznik numer 

10 do protokołu. 
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Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek ogłosiła 10- minutowa przerwę 

w obradach. 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła 

do kolejnego punktu obrad dotyczącego interpelacji i zapytań radnych, w związku z czym: 

Radny p. Mirosław Guzowski zauważył, że w Informacjach o działalnościach poszczególnych Komisji 

Rady Powiatu w punktach omawiających wnioski do budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2021 rok nie 

ujęto wniosków dotyczących  remontów dróg znajdujących się na terenie Gminy Łasin. Następnie 

poprosił Członków Zarządu o wyjaśnienie powyższej kwestii. 

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że Zarząd Powiatu nie zamierza się odnosić do Informacji 

o działalności poszczególnych Komisji, gdyż większość propozycji zostało uwzględnionych 

w projekcie budżetu na 2021 rok. 

Radna p. Bożena Maj zapytała, czy Zarząd Powiatu opracował regulamin przyznawania dofinansowań 

dla wnioskodawców zwracających się do Zarządu o udzielenie wsparcia finansowego. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, że Zarząd Powiatu opracuje kryteria przyznawania dofinasowań 

po stwierdzeniu możliwości udzielanie wsparcia finansowego przez Powiatu Grudziądzki. Dodał, że 

przedmiotowy regulamin zostanie przygotowany na następne posiedzenie wspólne Komisji Rady 

Powiatu. 

Radny p. Mieczysław Kucharski zapytał, kiedy rozpoczną się prace na drodze nr 1379C 

Węgrowo – Marusza przy Osiedlu Dębowym. 

Zastępca Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Jakub Tadych odpowiedział, 

że prace na ww. drodze rozpoczną się na przełomie kwietnia i maja. 

Radny p. Mieczysław Kucharski podziękował leśniczemu Leśnictwa Marusza p. Rafałowi Pestka 

za uporządkowanie drogi po pracach leśnych. 

Radny p. Grzegorz Masiota poinformował o złym stanie technicznym drogi na odcinku Gruta – Podgórz. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński zapewnił, że zostaną podjęte prace naprawcze 

na przedmiotowej drodze. 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zwróciła się z pytaniem, czy w związku z tym, że projekty uchwał, które są przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji, były szczegółowo omawiane na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu, 

zostanie zwolniona oraz zostaną zwolnieni Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn, z obowiązku czytania podstaw 

prawnych oraz załączników podejmowanych uchwał. 
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Radni w drodze głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. W głosowaniu brało udział 

17 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, 

p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Jan Kowarowski, 

p. Mieczysław Kucharski, , p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, p. Grzegorz Masiota, p. Bożena 

Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody 

na podjęcie przez Zarząd Powiatu Grudziądzkiego działań inwestycyjnych. 

Wobec braku pytań i uwag, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez Zarząd Powiatu Grudziądzkiego działań 

inwestycyjnych. 

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

poprosiła Radnych o głosowanie, w wyniku którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez Zarząd Powiatu Grudziądzkiego działań 

inwestycyjnych głosowało jednogłośnie 17 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena Dembek, 

p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, p. Krzysztof 

Klucznik, p. Jan Kowarowski, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, 

p. Grzegorz Masiota, p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander 

Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

Uchwala nr XXIII/69/2021 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 24 marca 2021 r w sprawie wyrażenia 

zgody na podjęcie przez Zarząd Powiatu Grudziądzkiego działań inwestycyjnych stanowi załącznik 

numer 11 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2021 rok. 

Wobec braku pytań i uwag, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

na 2021 rok.  

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

poprosiła Radnych o głosowanie, w wyniku którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2021 

rok głosowało jednogłośnie 17 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, 
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p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Jan 

Kowarowski, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, p. Grzegorz Masiota, 

p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna 

Zielińska. 

Uchwała nr XXIII/70/2021 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 24 marca 2021 r. zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2021 rok stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni wnoszą pytania 

lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2021-2024. 

Wobec braku pytań i uwag, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grudziądzkiego na lata 2021-2024. 

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

poprosiła Radnych o głosowanie, w wyniku którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grudziądzkiego na lata 2021-2024 głosowało jednogłośnie 17 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, 

p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz 

Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Jan Kowarowski, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, 

p. Bożena Maj, p. Grzegorz Masiota, p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, 

p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

Uchwała nr XXIII/71/2021 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 24 marca 2021 r. zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2021-2024 

stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2021 r. 

Wobec braku pytań i uwag, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2021 r. 
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W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

poprosiła Radnych o głosowanie, w wyniku którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2021 r. głosowało 

jednogłośnie 17 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin 

Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Jan Kowarowski, 

p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, p. Grzegorz Masiota, p. Bożena 

Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

Uchwała nr XXIII/72/2021 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 24 marca 2021 r. w sprawie określenia 

zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2021 r. stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni wnoszą pytania 

lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

przebudowy lub remontu metodą nakładki asfaltowej drogi powiatowej nr 1390C Bogdanki – Lisnowo. 

Wobec braku pytań i uwag, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie przebudowy lub remontu metodą nakładki asfaltowej drogi powiatowej 

nr 1390C Bogdanki – Lisnowo. 

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

poprosiła Radnych o głosowanie, w wyniku którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie przebudowy lub remontu metodą nakładki asfaltowej drogi powiatowej 

nr 1390C Bogdanki – Lisnowo głosowało jednogłośnie 17 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena 

Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, 

p. Krzysztof Klucznik, p. Jan Kowarowski, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, p. Bożena 

Maj, p. Grzegorz Masiota, p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander 

Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

Uchwała nr XXIII/73/2021 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 24 marca 2021 r. w sprawie 

przebudowy lub remontu metodą nakładki asfaltowej drogi powiatowej nr 1390C Bogdanki – Lisnowo 

stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu obrad 

dotyczącego wniosków i oświadczeń radnych, w związku z czym: 

1) Wiceprzewodniczący Rady p. Mieczysław Kucharski odczytał pismo skierowane do Radnej 

p. Bożeny Nadwornej i ogłosił, że z dniem 1 marca 2021 r. rezygnuje z członkostwa w Klubie Radnych 

„PiS plus Region”. 
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2) Przewodnicząca Rady p. Marzena Dembek odczytała pismo dot. wynagrodzeń nauczycieli. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zamknęła posiedzenie wypowiadając słowa „zamykam obrady XXIII Sesji Rady Powiatu 

Grudziądzkiego”oraz złożyła życzenia na nadchodzące święta Wielkanocne. 

 

Przewodnicząca Rady 

/-/ Marzena Dembek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Natalia Mrozińska 


